
Geacht College, geachte raadsleden, 
Ten behoeve van uw debat van vanmiddag over de Corona maatregelen is hier alvast  een korte 1ste 
reactie van de Binnenstadsbewoners van Buurtvereniging Het A-Kwartier: 
 
1) we begrijpen, dat er speciale maatregelen ter bescherming v d volksgezondheid moeten worden 
genomen. 
 
2) we begrijpen NIET, dat onze actieve betrokken buurt hier niet vooraf over heeft mogen 
meedenken/meepraten! Dit is bepaald NIET de Koninklijke Weg. 
 
3) natuurlijk zijn we blij, dat er eindelijk iets aan de fietsoverlast in onze nauwe straten wordt 
gedaan. Maar zonder structurele fietsparkeer oplossingen, zoals bewaakte inpandige gratis 
fietsenstallingen aan de westkant van de binnenstad en de verplichting dat fietsen IN 
studentenhuizen/verenigingen  zelf geparkeerd moeten worden, is dit problematisch. 
 
4) dat er nu plompverloren op de mooiste kade van Stad fietsenrekken worden geplaatst zonder met 
de omwonenden vooraf samen na te denken over betere plekken hiervoor, zien wij als een grove 
onderschatting van de goede wil van en het inzicht in de mogelijkheden die onze buurtvereniging 
u  al jaren te bieden Heeft. 
 
5)ook het zomaar plaatsen van nieuwe horeca terrassen -vaak op P plaatsen die nu dus plots 
opgeheven worden zonder alternatief - voor de huizen van binnenstadsbewoners vraagt om goed 
overleg  vooraf i p v de aloude overval techniek die u nu hebt gebruikt. 
 
Kortom: 
Nodig ons snel uit om constructief mee te denken en mee te praten om deze noodmaatregelen in 
harmonie  i p v met buurtverzet te laten verlopen. 
 
We horen graag snel uw aller reactie. 
 
Hoogachtend, 
Buurtvereniging Het A-Kwartier  
 


